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Burmistrz Miasta Złotoryja - Robert Pawłowski

wniosek (6/20/2021) w sprawie: zabezpieczenia śmietnika Hoża / Wojska Polskiego

Uprzejmie proszę o niezwłoczne zabezpieczenie (zaplombowanie?) pozostałości
śmietnika przy ścieżce rowerowej (skrzyżowanie ul. Hożej / Wojska Polskiego). Wiem,
że śmietnik przeznaczony jest do rozbiórki, jednak już od kilku miesięcy stoi bez
pojemników, mimo to mieszkańcy dalej z niego korzystają, zapełniając go śmieciami i
odpadkami, które następnie rozwlekane są po okolicy - m.in po niedawno oddanej do użytku
ścieżce rowerowej.

Dodatkowo proszę o wyjaśnienie informacji podanej kilka miesięcy temu, kiedy zwracałam
uwagę na brak konsultacji społecznych w sprawie ścieżek, a także na brak konsultacji
wewnętrznych między wydziałami odpowiedzialnymi za gospodarkę odpadami a
prowadzącymi inwestycję. W jaki sposób i kiedy uzgadniano z WGO lokalizację ścieżki i
ewentualną kolizję z funkcjonalnością śmietnika? Czy uwzględniono to w
harmonogramach prac? Czy są jakieś dokumenty w których te uzgodnienia są zawarte?
Zasadnym wydawałoby się zlikwidowanie śmietnika (łącznie z rozbiórką) albo przed budową
ścieżki, albo w trakcie - obecne rozwiązanie jest niehigieniczne i przeczy zasadzie dbałości
o ład i estetykę miasta.
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